

Title (en)
Open-end spinning device.

Title (de)
Offenend-Spinnvorrichtung.

Title (fr)
Métier à filer à bout libre.

Publication
EP 0407732 A1 19910116 (DE)

Application
EP 90110554 A 19900601

Priority
DE 3923060 A 19890713

Abstract (en)

In an open-end spinning device (1), a fibre feed channel (3) extends from a housing (4) having a rotatable opening roller (40) to a spinning element (10). The fibre feed channel (3) consists of two part channels (30) and (31) which are moveable relative to one another and which can be brought into alignment with one another. The first part channel (30) is located in an insert (32) of the housing (4) and is guided axially movably in the housing (4). The insert (32) is loaded in the direction of the second part channel (31) by an elastic element (450) and, at its end facing the interior of the housing (4), is covered by a diaphragm (43) at least downstream in relation to the direction of rotation (P) of the opening roller (40). A gasket (6) is arranged between the insert (32) and housing (4). <IMAGE>

Abstract (de)

In einer Offenend-Spinnvorrichtung (1) erstreckt sich ein Faserspeisekanal (3) von einem Gehäuse (4) mit einer drehbaren Auflösewalze (40) zu einem Spinnelement (10). Der Faserspeisekanal (3) besteht aus zwei relativ zueinander bewegbaren und in Flucht zueinander bringbaren Teilkanalen (30) und (31). Der erste Teilkanal (30) befindet sich in einem Einsatz (32) des Gehäuses (4) und wird axial beweglich im Gehäuse (4) geführt. Der Einsatz (32) ist durch ein elastisches Element (450) in Richtung zum zweiten Teilkanal (31) beaufschlagt und an seinem dem Innenraum des Gehäuses (4) zugewandten Ende - in bezug auf die Drehrichtung (P) der Auflösewalze (40) - wenigstens stromabwärts durch eine Blende (43) abgedeckt. Zwischen Einsatz (32) und Gehäuse (4) befindet sich eine Dichtung (6).

IPC 1-7
D01H 4/38

IPC 8 full level
D01H 4/38 (2006.01)

CPC (source: EP US)
D01H 4/38 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] DE 2426275 A1 19751211 - PENSENSKY NI EX K I PRYADILNYC
- [A] EP 0311988 A1 19890419 - SCHUBERT & SALZER MASCHINEN [DE]
- [AD] EP 0197405 A2 19861015 - SCHUBERT & SALZER MASCHINEN [DE]
- [A] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 7, no. 289 (C-202)(1434) 23 Dezember 1983, & JP-A-58 169526 (NORIAKI MIYAMOTO)

Cited by
EP0926274A3; CZ298763B6; CN112095187A; WO9401605A1

Designated contracting state (EPC)
CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0407732 A1 19910116; EP 0407732 B1 19931222; DE 3923060 A1 19910124; DE 59003942 D1 19940203; US 5111651 A 19920512

DOCDB simple family (application)
EP 90110554 A 19900601; DE 3923060 A 19890713; DE 59003942 T 19900601; US 55039190 A 19900710